
Karpacz, dnia 11 października 2022 r.
RM.0003.255.2022

Pan Wiesław Czerniak 
Radny Rady Miejskiej Karpacza

W  odpowiedzi  na  interpelację z  dnia  3  października  2022  r.  w  sprawie  wybudowania

utwardzonego pobocza w ciągu ul.  Kolejowej  informuję,  że w budżecie  na 2023 r.  nie  zostaną

zaplanowane środki na powyższe zadanie.

Z poważaniem
Burmistrz Karpacza
/-/ Radosław Jęcek

Do wiadomości:
1. Pani Irena Seweryn
    Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karpaczu
2. Biuro obsługi Rady Miejskiej w/m
3. SG w/m
4. IGN a/a


